

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, MAY 6, 2019 AT 7:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Cancellation of Tender for the Redevelopment of Edward J. Kirwin Park - Contractor Services (C-06-18-19C)
3. Exercising Option 1 for the construction of an outdoor skating rink in the Confederation Annex (Arena) and amending the resolution for the Rehabilitation of the Arena Samuel Moskovitch (C-12-18C)
4. Adjournment of the meeting

M^e Jason Prévost
Assistant City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801, BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 6 MAI 2019 À 19 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Annulation de l'appel d'offre pour la réaménagement du parc Edward J. Kirwin - services d'entrepreneur (C-06-18-19C)
3. Exercice de l'option 1 pour la construction d'une patinoire extérieure dans l'Annexe de la Confédération (Arena) et amendement de la résolution pour la réfection de l'Aréna Samuel Moskovitch (C-12-18C)
4. Ajournement de la séance

M^e Jason Prévost
Assistant-greffier